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Protokół Nr V/2011 z V sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 1 marca 2011r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 16
15

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 15 osób. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Ewa Głąb – Przewodnicząca SRP przy CKiP w Złotym Stoku, 

4. Monika Marmura – Brysiak – pracownik UM, 

5. Dawid Knych – Prezes spółki „WOD-KAN”, 

6. Maciej Król – Prezes spółki „KOMA”, 

7. Arkadiusz Szmytkowski – Komendant Komisariatu Policji w Kamieńcu Ząbkowickim, 

8. Krzysztof Szczypiński – Kierownik Rewiru Dzielnicowych, 

9. Zbigniew Gaweł – pracownik UM, 

10. Dagmara Ostapiuk – pracownik UM, 

11. Karol Szeremeta - przedstawiciel z Urzędu Marszałkowskiego(współautor Planu 

Urządzeniowo – rolnego), 

12. Eugeniusz Jeleńkowski - przedstawiciel z Urzędu Marszałkowskiego 

13. Zbigniew Lisowski - przedstawiciel z Urzędu Marszałkowskiego 

14. Jan Manaches – mieszkaniec Złotego Stoku,  

15. Przedstawiciel prasy lokalnej – „Echo Tygodnia”, 

16. sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady Programowej przy CKiP w Złotym Stoku.  

4. Stan bezpieczeństwa w gminie – informacja Policji i OSP. 

5. Informacja o działalności spółki „WOD-KAN”. 

6. Informacja o działalności spółki „KOMA”. 

7. Informacja Burmistrza o funkcjonowaniu portalu internetowego Gminy. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu 

Ząbkowickiego w sprawie likwidacji Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Ząbkowicach Śląskich. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

11. Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego RM. 

12. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

13. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Becela o godz. 10
05

 otworzył V sesję Rady 

Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad i zaproponował wprowadzenie do porządku 

w miejsce obecnego punktu 9 następujący punkt: Oświadczenie Przewodniczącego RM oraz 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku oraz zmianę kolejności punktów 11 i 12, jako punkty 10,11. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowaną zmianę do porządku. 

 

Burmistrz wnioskował o wprowadzenie do porządku dziennego następujących punktów: 

1. Informacja o planie urządzeniowo – rolnym w Gminie Złoty Stok, jako punkt 6. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Złoty Stok programu 

profilaktycznego „Szczepienia ochronne przeciwko rakowi szyjki macicy w 2011 r.”, jako 

punkt przed sprawami róŜnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012, jako punkt 

przed sprawami róŜnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Sprawozdanie z działalności Społecznej Rady Programowej przy CKiP w Złotym Stoku.  

Przewodnicząca Społecznej Rady Programowej przy CKiP – Pani Ewa Głąb przedstawiła 

radnym sprawozdanie za 2010r., które stanowi załącznik do protokołu.   

 

Ad 4: 

Stan bezpieczeństwa w gminie – informacja Policji i OSP. 

Komendant Komisariatu Policji w Kamieńcu Ząbkowickim – Pan Arkadiusz Szmytkowski – 

oznajmił, Ŝe jednostka w Kamieńcu Ząbkowickim podlega pod Komendę Powiatową Policji 

w Ząbkowicach Śląskich. Gminy Kamieniec Ząbkowicki i Złoty Stok są obszarem działania 

Komisariatu. W Komisariacie prowadzony jest system, który rejestruje wszystkie zgłoszenia. 

W 2010r. stwierdzono spadek zgłoszeń, co oznacza, Ŝe przestępczość zmalała. Policja 

głównie zajmuje się przestępstwami najbardziej szkodliwymi w społeczeństwie, 

a mianowicie: przestępstwa narkotykowe, kradzieŜe, włamania W ubiegłym roku odnotowano 

51 czynów związanych z narkotykami, niestety jest ich o 80% więcej niŜ w 2009r. 

Zasygnalizował o problemie kradzieŜy paliwa, głównie z samochodów cięŜarowych. W 

2010r. odnotowano 5 „zatrzymań na gorącym uczynku”, w tym jeden przypadek na terenie 

gminy Złoty Stok.  Na obszarze działania wzrosła o 60 liczba słuŜb funkcjonariuszy w terenie 
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(jeden dzień pracy funkcjonariusza). Obecnie funkcjonariusze wykonują coraz mniej pracy 

biurowej. Jest zamiar, Ŝeby 50% pracy Rewiru Dzielnicowych odbywało się w terenie. 

Odnotowano spadek zdarzeń drogowych, poniewaŜ w 2010 r. było ich tylko 9. RównieŜ 

spadła liczba przestępstw alkoholowych – drogowych. Zarejestrowano liczne wykroczenie 

(uciąŜliwe dla społeczeństwa), takie jak zaśmiecanie, drobne kradzieŜe mienia o wartości do 

200 zł, spoŜywanie alkoholu w miejscach publicznych, wypowiadanie słów wulgarnych, 

załatwianie potrzeb fizjologicznych w miejscach niedozwolonych. Radni zostali 

poinformowani o nowych zadaniach Policji, narzuconych odgórnie, w związku z EURO 

2012. 

 

A. Grygiel zgłosił, Ŝeby na budynku UM zamieścić informację o moŜliwości korzystania 

przez zainteresowanych w drobnych sprawach z bezpłatnego numeru alarmowego 997. 

 

Na zapytanie J. Tichanowicza o liczbę osób pracujących w Rewirze Dzielnicowych, 

A. Szmytkowski odpowiedział, Ŝe jest Kierownik Rewiru – Pan Krzysztof Szczypiński – oraz 

4 dzielnicowych. W gminie Złoty Stok działa dwóch dzielnicowych, jeden na obszarze 

wiejskim drugi w mieście. 

 

Pan Dawid Knych – Prezes Zarządu OSP Złoty Stok przedstawił radnym sprawozdanie 

jednostki za 2010r. w formie prezentacji multimedialnej, która zawierała – sprawozdanie 

finansowe, zmiany w strukturze OSP i władz OSP, statystyki akcji oraz informacje 

o szkoleniach. 

 

Radni zostali zapoznani ze sprawozdaniami OSP Płonica i Mąkolno (załączniki do 

protokołu). 

 

Ad. 5: 

Informacja o działalności spółki „WOD-KAN”. 

Prezes spółki „WOD-KAN” Pan Dawid Knych przedstawił radnym prezentację zawierającą: 

sprawozdanie finansowe, sprawy bieŜące i zadania inwestycyjne.  

 

Na zapytanie A. Rapacza o modernizację sieci wodociągowej w przyszłych latach, D. Knych 

powiedział, Ŝe zostanie zmodernizowana sieć w ramach remontu łącznika Chemików – 

Radosna, następnie przy kolejnym, planowanym do wykonania remoncie ulic Kasprowicza 
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i śeromskiego. Obecnie zmieniamy bieg wodociągu z ulicy 3 Maja na ul. Harcerską, aŜ do 

budynku CKiP, a następnie do zabudowy szeregowej. Wykonano duŜo prac na ujęciach 

wodnych oraz wykryto duŜo wycieków. Obecnie wycieki wody wynoszą 36%, a to juŜ jest 

prawie na poziomie średniej krajowej.  

 

A. Rapacz zapytał, czy w sytuacji, gdy powstanie wyciąg narciarski, spółka „WOD-KAN” 

przygotowana jest na dostarczenie wody ośnieŜanie stoku? D. Knych oznajmił, Ŝe spółka jest 

w stanie oddać 500m
3
 wody dziennie, z przyłącza na ul. Górniczej. Trzeba będzie 

wybudować nowy rurociąg do „Michałówki”. Nie ma moŜliwości całkowitego naśnieŜania 

stoku. 

 

Na zapytanie J. Tichanowicza, czy planowany jest rozwój i poszukiwanie nowych ujęć wody, 

D. Knych oznajmił, Ŝe problem jest poruszany juŜ od II wojny światowej i do dnia 

dzisiejszego nie ma rozwiązania. Okazuje się, Ŝe ujęcia wody zlokalizowane przez Niemców 

są najlepsze. Trwa analiza tego problemu, póki co, nie ma jeszcze konkretnego planu. 

Najlepszym rozwiązaniem będzie wprowadzenie zakazu wycinki drzew w obszarze ujęć 

wody. 

 

J. Tichanowicz zasugerował, Ŝeby sieć wodociągowa, biegnąca za Złotym Jarem była 

izolowana. D. Knych oznajmił, Ŝe w tym roku zamierza zabezpieczyć przejścia rur przez 

rzeki. 

 

Na zapytanie J. Tichanowicza o stan sieci wodociągowej i kanalizacji na ulicach Leśnej 

i Wolności, Prezes WOD-KAN odpowiedział, Ŝe pierwsze dwa etapy kanalizacji zostały 

wykonanie niepoprawnie, przez co podczas gwałtownych burz zostaje zalana oczyszczalnia 

ścieków. Na ulicy Wolności, w dalekiej przyszłości naleŜy poprowadzić dwa wodociągi, 

jeden dla mieszkańców, drugi przesyłowy. Kanalizacja na ul. Leśnej jest w stanie 

katastrofalnym. Obecny układ wymaga przebudowania. 

 

Ad. 6: 

Informacja o planie urządzeniowo – rolnym w Gminie Złoty Stok. 

Przedstawiciele z Urzędu Marszałkowskiego przestawili w formie prezentacji multimedialnej 

Plan urządzeniowo – rolny gminy Złoty Stok. Zapoznali radnych z korzyściami płynącymi ze 

scalania gruntów rolnych. 

 

A. Grygiel wnioskował o poruszenie w planie problemu obniŜania się wód gruntowych. 

Mowa jest o odprowadzaniu wód, natomiast nie wspomina się o ich zatrzymaniu. 
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Na zapytanie A. Rapacza, o rolę gminy przy scalaniu gruntów oraz koszty z tym związane, 

Pan Z. Lisowski oznajmił, Ŝe rolą gminy jest jedynie organizacja spotkań z rolnikami oraz 

przeprowadzenie z nimi rozmów. 

   

 Ad. 7: 

Informacja o działalności spółki „KOMA”. 

Przybyły na posiedzenie Prezes spółki „KOMA” Pan Maciej Król przedstawił radnym 

sprawozdanie z działalności spółki, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Na zapytanie J. Tichanowicza, czy spółka przeprowadził jakieś inwestycje, bądź 

modernizacje, M. Król oznajmił, Ŝe zysk przeznaczany jest na kapitał zapasowy, z zamiarem 

wymiany w przyszłości urządzeń. 

 

J. Tichanowicz zapytał o procentowy udział podpisanych umów na wywóz śmieci. Prezes 

spółki „KOMA” poinformował, Ŝe mieszkańcy rezygnują z wywozu śmieci, nie ujawniają 

wszystkich członków rodziny, co przy obecnych stawkach za wywóz nieczystości przyniosło 

spółce straty w wysokości 40 tys. zł.  

 

Głos zabrał Pan J. Tichanowicz, informując Prezesa spółki o rosnącym zapotrzebowaniu na 

pojemniki na szkło i plastik oraz o konieczności unormowania opróŜniania tych pojemników. 

Jest to podyktowane przepełnionymi kontenerami, z których zgromadzone odpady nie są 

wywoŜone. M. Król zapewnił, Ŝe odbiór odpadów segregowanych będzie obywać się raz w 

miesiącu. 

 

J. Tichanowicz poddał pod dyskusję kwestię kilkukrotnego podnoszenia przez spółkę stawek 

za wywóz nieczystości. Prezes wyjaśnił, iŜ cena została podniesiona tylko raz, ale z uwagi na 

kwartalny okres rozliczeniowy ceny na fakturach były róŜne, w róŜnych okresach. 

 

J. Tichanowicz wnioskował o szczegółową analizę gospodarki odpadami w gminie, przy 

udziale prezesa, na najbliŜszej Komisji Gospodarki. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przyjęła wniosek przez aklamację. 

 

Po punkcie 7 Przewodniczący Rady zaproponował zmianę kolejności punktów 8 i 9. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw 0 wstrzymujący) przyjęła 

ww. zmianę do porządku. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu 

Ząbkowickiego w sprawie likwidacji Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Ząbkowicach Śląskich. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) podjęła uchwałę Nr V/30/11 

w sprawie wyraŜenia opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Ząbkowickiego w sprawie 

likwidacji Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Ząbkowicach Śląskich. 

 

Ad. 9: 

Informacja Burmistrza o funkcjonowaniu portalu internetowego Gminy. 

Pani Damara Ostapiuk przedstawiła radnym stronę internetową Urzędu Miejskiego 

(www.zlotystok.pl). 

 

W dyskusji udział wzięli – radny J. Tichanowicz zarzucając, Ŝe strona jest ponura, posiada 

historyczny herb, zamiast obecnie obowiązującego, znajduje się na niej zbyt mało bieŜących 

informacji; oraz brak kontaktu e-mailowego ze społeczeństwem; - radny R. Becela oznajmił, 

Ŝe na stronie powinna zostać wyeksponowana informacja dla turystów. Burmistrz wyraził 

odmienne zadanie, argumentując, iŜ strona to ma słuŜyć do realizacji zadań publicznych. 

Zadanie tego nie podzielił radny Andrzej Rapacz optując, Ŝe Biuletyn Informacji Publicznej 

słuŜy do realizacji zadań z zakresu administracji, natomiast oficjalne strony mają charakter 

promujący. 

 

Ad. 10: 

Oświadczenie Przewodniczącego RM oraz Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia 

rezygnacji radnego z funkcji przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

Radny Rafał Becela w dniu 1 marca złoŜył pisemną rezygnację z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Rady, dziękując radnym, Burmistrzowi i pracownikom Urzędu za 

współpracę. Do prowadzenia dalszej części obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady 

Pana Andrzeja Rapacza.  
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Rada Miejska większością (13 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) podjęła uchwałę Nr  V/31/11 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Złotym Stoku 

 

Ad. 11: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego RM. 

Rada Miejska zaproponowała następujących członków Komisji Skrutacyjnej, którzy wyrazili 

zgodę na pracę w tej komisji: 

1. Pani ElŜbieta Ruszkowska, 

2. Pani Alicja Szlachta , 

3. Pan Stanisław Braszka. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Komisja Skrutacyjna wyłoniła ze swojego grona Panią ElŜbietę Ruszkowską na 

Przewodniczącą Komisji. 

 

Ad. 12: 

Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

Radny Łukasz Karski zgłosił Panią Krystynę Grzech, jako kandydatkę na Przewodniczącego 

Rady, która wyraziła na to zgodę.  

W związku z brakiem chętnych kandydatów, Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie 

wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

 

Rada Miejska większością głosów (14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – K. Grzech) przyjęła 

wniosek. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani ElŜbieta Ruszkowska zapoznała radnych 

z wzorem karty do głosowania, informując, Ŝe wybór następuje bezwzględną większością 

głosów, która wynosi 8. Na karcie moŜna postawić jeden krzyŜyk, dla waŜności głosu. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.  
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Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

Imię i nazwisko 

kandydata 
Głos za Głos Przeciw Głos wstrzymujący 

Krystyna Grzech    

 

Radna K. Grzech, zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, wstrzymała się 

od głosowania.  

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani ElŜbieta Ruszkowska odczytała protokół 

z przeprowadzonego tajnego głosowania, informując, Ŝe Przewodniczącą Rady została Pani 

Krystyna Grzech, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada Miejska, w wyniku tajnego głosowania, większością głosów (9 za, 5 przeciw, 

01 wstrzymujący – K. Grzech) podjęła uchwałę Nr  V/32/11 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej złotym Stoku. 

 

Dalszej części obrad przewodniczyła nowowybrana Przewodnicząca RM – radna Krystyna 

Grzech. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Przewodnicząca Rady odczytała oświadczenie z dnia 1 marca 2011 r. złoŜone przez radnego 

Rafała Becela w sprawie rezygnacji z mandatu radnego. 

 

Rada Miejska większością głosów (12 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące – w tym R. Becela) 

podjęła uchwałę Nr  V/33/11 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Złoty Stok programu 

profilaktycznego „Szczepienia ochronne przeciwko rakowi szyjki macicy w 2011 r.”, 

 

Rada Miejska jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 zrzekł się mandatu 

radnego) podjęła uchwałę Nr  V/34/11 w sprawie przyjęcia przez Gminę Złoty Stok 

programu profilaktycznego „Szczepienia ochronne przeciwko rakowi szyjki macicy 

w 2011 r.”, 
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Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budŜetowy 2012 

Burmistrz zapoznał radnych z projektem uchwały, przedstawiając wady i zalety 

funkcjonowania funduszu sołeckiego. 

 

W dyskusji udział wzięli radni – Ryszard Rosiński, Adam Grygiel oraz Zbigniew Śleziak, 

zgłaszając propozycję szczegółowej analizy funduszu sołeckiego na właściwej Komisji Rady.   

 

Rada Miejska większością głosów (13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący, 1 zrzekł się mandatu 

radnego) uznała, Ŝe projekt uchwały naleŜy skierować na Komisję BudŜetową, celem 

szczegółowej analizy. 

 

Ad. 16: 

Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Pani Krystyna Grzech odczytała: 

1. Pismo do wiadomości Rady z dnia 17.02.2011r. skierowane do Pana Macieja Lis – 

Pełnomocnika Terenowego Rzecznika Praw Obywatelskich od Burmistrza Złotego Stoku 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie kosztów utrzymania Pana 

Aleksego Kokoszki w Domu Pomocy Społecznej oraz pismo z dnia 8 lutego 2011 r. (znak 

RM.0711.1.1/2011) wyraŜające negatywne stanowisko Rady w tej sprawie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z treścią pisma, nie wnosząc uwag.  

 

2. Sprawozdanie z dnia 04.02.2011r. z wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego za rok 2010. 

 

Radni otrzymali kserokopię sprawozdania. Nie zgłoszono uwag. 

 

3. Zawiadomienie o rozprawie z dnia 07.02.2011r. (sygn. Akt III SA/Wr 9/11) w sprawie ze 

skargi Wojewody Dolnośląskiego na § 3 ust. 1 pkt 4 uchwały Nr XLI/264/10 Rady 

Miejskiej Złotym Stoku. 
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4. Interpelacja radnego Jerzego Tichanowicza z dnia 01.03.2011r. w sprawie ujawniających 

się usterek w wyremontowanym wapienniku. 

5. Negatywną odpowiedź Prezesa PUT „Kopalnia Złota” w sprawie wyraŜenia zgody na 

podłączenie zasilania w energię elektryczną mieszkania Pani Teresy Rowińskiej 

 

−   Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada Miejska 

przyjęła treść sprawozdania bez uwag. 

−   Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z wykonania wniosków z poprzedniej sesji. 

−   Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz ponownie zgłosił problem wywozu drzewa z lasu przez ul. Wolności, Nie ma 

tam znaków zakazu wjazdu samochodów wysokotonaŜowych. 

 

Z. Śleziak: 

− Bark pojemników na szkło i plastik w górnej części Mąkolna. 

− Czy moŜna pozyskać jakieś środki na remonty dróg wewnętrznych. 

− Niech któryś z pracowników UM przejdzie wzdłuŜ rzeki w Mąkolnie i sprawdzi mury 

(przed mostem u Pana Segiety jest wyrwa i kołoPana Kulig). 

 

W. Król zapytał czy, po wybudowaniu boisk przy szkole, będzie brama na stadion sportowy? 

 

Ad. 9: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknął o godz. 16.15 V sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

/-/ Krystyna Grzech 


